
 
 
 

Schriftelijk vraag aan het College 
(art. 39, Reglement van orde) 
 

 

Datum: 

15 juli 2022 

  

Aan het college van 

de gemeente Hulst 

 
Indiener(s): 

K.L. Martinet 

 

    

Onderwerp: Effectiviteit brandweer 

 

Portefeuillehouder: burgemeester J-F Mulder 

 

Vragen:  

 

• Is er een overzicht van de gerealiseerde opkomsttijden?  

• In hoeverre voldoen deze aan de gestelde normen? 

• Is er ook bekend wat de tijd is tussen uitrukken en werkelijke inzet van het materieel? 

• Is er een inventarisatie van knelpunten of gebreken, of zijn er evaluaties? 

• Is er gemeentelijk beleid waarin het onderhoud (zichtbaarheid en toegankelijkheid) van 

brandkranen geborgd wordt? (De gemeente is hiervoor de eindverantwoordelijke.) 

• Wie beheert de brandkranen en hoe verloopt dat? 

 

Aanleiding voor de vraag: 

Recent was er een brand aan de Plattendijk bij Absdale. Volgens ooggetuigen verstreek er geruime 

tijd tussen de melding en het begin van het feitelijke blussen. (Er moest gebruik gemaakt worden 

van oppervlaktewater.) 

 

 

Eventuele toelichting: 

Sinds een aantal jaren valt de brandweer onze de Veiligheidsregio Zeeland (VRZ). 

Ook onze splinternieuwe kazerne is toen overgedragen aan de VRZ. 

De gemeenteraad houdt zich regelmatig bezig met de VRZ maar dat gaat eigenlijk nooit over de 

effectiviteit van onze brandweer. 

Onze fractie twijfelt niet aan de capaciteit en de motivatie van ons Hulster brandweerkorps.  

Maar wij hebben geen zicht op alle schakels in de keten. Niet over het meldproces, de juistheid van 

de informatie over het te blussen object (inclusief gevaarlijke stoffen), het meten van gevaarlijke 

stoffen, de opkomt en de opkomsttijden, de aanrijtijden, de kwaliteit van het blusmateriaal en de 

persoonlijke beschermingsmiddelen, de communicatiemiddelen, het gezamenlijk optrekken met 

andere korpsen, de samenwerking met andere hulpdiensten, de communicatie naar de bevolking, 

het opschalen, de gps-systemen, de beschikbaarheid van bluswater, enz. Deze opsomming is 

uiteraard niet volledig. 

De fractie van het CDA wil er zeker van zijn dat de hele keten op orde is zodat onze brandweer 

optimaal kan presteren! Vandaar deze vragen. Hopelijk krijgen wij hierop heldere en 

geruststellende antwoorden. 

  

 

Indiener(s), 

 

De fractie van het CDA 

K. Martinet 


